
 

Møtereferat 

Møte type  Dato   Tid Sted 

Hovedstyremøt

e 

 08.04.2014 19.00 Klubbhuset 

Til stede:                              

Per Walseth, Knut Radmann, Tor Lunde, Lise Johansen, varamedlem, Siri Aftret Svendsen, 
Trond Johnsen, Åge Rødde, varamedlem og Lise Moe Gulbrandsen 
Fravær:  

Rune Resell 
 

 

   Referent 
   Lise Moe Gulbrandsen 

Møte slutt 
20:30 

 Antall sider 
        1 

Saknr Saksopplysninger Ansvar Frist 
 

 

Presentasjon av nye styre/ varamedlemmer; 
Siri Aftret Svendsen , Trond Johnsen, Lise Johansen og Åge Rødde. 
Velkommen! 

  

 Arbeidsfordeling; 
Siri og Lise følger opp all-idretten i overgangsperioden mens Line og 
Gro fortsetter, tar deretter over ansvaret. 
Trond tar seg av Sportslig forum, kontakter John Sjøvold vedrørende 
dette. 
De nye medlemmene bør gjøre seg kjent med MIL's klubb-håndbok. 
De andre fortsetter med de hovedoppgavene de har gjort tidligere. 
 

  

  
 

 

Informasjon; 

Per informerer litt om saker som styret har gående. 
Økonomi, status osv. 
-Kontroll komiteen vil bli innkalt til neste hovedstyremøte, like så fotball 
avd. 
-Oppnevning av hus-styret, Per undersøker om sittende styret fortsetter. 
-Hunde-utstilling den 5/6 juli, lån også av klubbhuset. Dette vedtas ok. 
-Fotball har vedtatt endringer i henhold til godtgjørelser til sine trenere. 
-Basistreningen for den eldste årgangen, trenes av Henrik, Vegard og 
Jomar, disse får en liten godtgjørelse for jobben de gjør. Dette fram til 
sommeren 2014. 
-Hallfordeling, det er søkt om 26 timer for Malvik IL til de ulike hallene. 
Kapasiteten på hallene er fremdeles på bristepunktet, Per undersøker om 
Tennis avd. .kan få 2 timer satt av til de minste i messebygget. 
- 

  

 17-Mai; 

Knut informerer om framdriften for årets 17-mai. Oppfordrer alle 
avdelingene til å finne på noe for barna denne dagen, en fin måte å få inn 
ekstra inntekt på. Alle oppfordres dessuten til å huske på at det er 200 års 
jubileum for grunnloven i år. 

  

 Eventuelt; 

Tor informerer om status/framdrift om Viksletta. Oversikt over hoved/ 
avdelingsmøter fram til sommeren,  finnes på hjemmesiden. 

  

 


